
 Grundejerforeningen Spodsbjerg-Longelse 

 

Spodsbjerg april 2024 
 

Referat fra bestyrelsesmøde i Spodsbjerg/Longelse Grundejerforening 
lørdag d. 16. marts 2023 hos henning Vigsø, Skovridervænget 30 

 
Deltagere: Henning Vigsø, Lotte Møller Pedersen, Flemming Schou, Hans-Peter 
Andersen, Bjørn Pedersen  
 

1) Opfølgning på rammeaftalen. 

• Drøftelse med entreprenøren før sæson 2024 for alvor går i gang. 

• En lørdag 28/4 eller senere. Flemming Schou aftaler. 

2) Status for postkasserne. 

• De nuværende postkasser er blevet shinet op. 

• Forslagsstilleren til at dele postkasseanlægget har givet udtryk for tilfredshed med 
resultatet. 

3) Status på vandhuller. 

• Vi har fået tilladelse til oprensning i 2024. 

• Der indhentes tilbud på at oprense alle 3 vandhuller. 

• Bjørn undersøger, om noget af jorden skal køres væk og i givet fald hvorhen. 

• Vi prøver i samme omgang at tinde en løsning på stenene ud for SRV 27. 

4) Orientering om regnskab, drøftelse af økonomi. 

• I 2023 var der indtægter på 88.788 kr. og udgifter på 85.265 kr. dvs. et resultat på 3.523 kr. 

• Egenkapitalen er herefter 70.626 kr.   

• Bestyrelsen ønsker over nogle år at udbygge egenkapitalen til 100.000 kr. ved 
årsafslutning. 

• For 2025 fastholdes kontingentet dog på 1800 kr. 

• For 2026 forudses et behov for kontingentstigning. 

5) Status for vejbump. 

• Det renoverede vejbump i "svinget" på Skovridervænget ser ud til at fungere. 
hensigtsmæssigt. 

• Det vurderes løbende, om der er behov for yderligere. 

6) Generalforsamling 13/4-24. 

• Hans-Peter og Flemming genopstiller til bestyrelsen. 

• Henning undersøger, om suppleanter, revisorer og revisorsuppleant og dirigent vil 
genopstille. 

7) Øvrig opfølgning på referat fra mødet 041123. 

Ingen bemærkninger. 

8) Evt. 
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• Status for mast ved den tidligere campingplads - ser ikke ud til at blive etableret. 

• Boldmål - undersøges fortsat. 

• Bjørn: Nogle store træer på foreningens område skal snart fældes, kan dette gøres af 
beboere, mod at de får brændet? Dette undersøges, herunder de ansvarsmæssige forhold. 

• Kommende møder aftales efter generalforsamlingen 

 
 
 


